
FILOZOFSKI FAKULTET
SVEUCILIéTE JOSIPA JURJA STROSSMAYERA U OSIJEKU

POVJERENSTVO ZA OSIGURAVANJE [ UNAPREDIVANJE KVALITETE

KLASA: 602-04/23-04/35

URBROJ: 2158—83—06—23-3

Osijek, 5. travnja 2023. godine

ZAPISNiK

s 3. sjednice Povjerenstva za osiguravanje i unapredivanje kvalitete u akademskoj godini 2022/2023.
odriane S. travnja 2023. godine u uEionici 40 s poéetkom u 12.15 h.

Sjednici su se odazvali: izv. prof, dr. sc. ivana Jozic’, predsjednica Povjerenstva, predstavnica nastavnika,
doc. dr. sc. Ana Babic’ Cikeé, predstavnica nastavnika, izv. prof. dr. 5c. Anita Papié, predstavnica
nastavnika, Mia Filipov, asistentica, predstavnica asistenata, Damir Sekulic’, asistent, predstavnik
asistenata, Andela Blaievic', predstavnica studenata, Denis Konjarevic’, predstavnik studenata, Marija
Vrbeéié, predstavnica studenata,Marijana Mlinarevic', predstavnica administrativnog osoblja i Marija
Viljuéic’, prof., stalni sudski tumaé za njemaéki i engieski jezik, predstavnica vanjskih dionika (virtualno).

Sjednici se nisu odazvali: doc. dr. sc. Dragana Boiic’ Lenard, Fakultet elektrotehnike, raéunarstva i

informacijskihtehnoiogija Osijek, predstavnica vanjskih dionika (ispriéaia se), izv. prof. dr. sc. Ana
Mikic’ Coiié (ispriéala 5e), Ljiijana Pintaric’, asistentica, predstavnica asistenata (ispriéala 5e)

Na sjednici je bila i Kristina Juric’ i2 Ureda za kvalitetu.

Za sjednicu je predloien sljedec’i dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s 2. redovite sjednice POUK-a

2. Rasprava o |2vje§éu Povjerenstva za unutarnju prosudbu o mentorskom sustavu na
Filozofakom fakultetu Osijek

3. Revidiranje nastavniéke ankete i prijedlog nove strukture pitanja

4. Prijedlozi 2a promidibu diplomskih studijskih programa
5. Razno

koji je jednoglasno usvojen.

AD. 1. Zapisnik s 2. redovite sjednice POUK-a u akademskoj godini 2022/2023. jednoglasno je
usvojen.

AD. 2. Cianovi su se POUK-a pripremili za raspravu o ovoj toéki, jer su dobili na Eitanje cjelokupno
lzvjeéée. Osobito su zakijuéci iz lzvje§éa primljeni s velikim odobravanjem. No, unatoé vrlo
kontruktivnim preporukama i2 lzvjeééa spomenuti su problemi koji konstantno prate mentorski sustav.
(nastavnici koji su voljni preuzeti mentorstvo, praksa ustrojbene jedinice o raspodjeli mentorstva,

,

I azvo
Fiiozofski fakuiter Osgek 9 L. Jagera 9. 31000 Osijek. Hrvatska - OiB 58868871646 - IBAN HR8423600001102484368 - MB 3014185

(. 3385 31 21 14 00 I54 *385 31 21 25 14 B heipdeskgknjigaifos hr 3 www frog umos hr



meduljudski odnosi i 5|.) U2 3. toéku iz Zakljuéka spomenut je manjak inicijative 0d strane studenata,
no zato bi se nastavnik-mentor trebao potruditi oko pripreme tema o kojima bi studenti voljeli
razgovarati (pr. studenti na papiric’e napiéu teme o kojima bi voljeli razgovarati), a kao posrednici mogu
se ukljuéiti i studenti savjetnici. Rijetko 5e istiée problem (ne)postoljanja studentskih udruga na
ustrojbenim jedinicama, premda postoje svijetli primjeri vrio uspje§nog djelovanja takvih udruga na
nekoliko ustrojbenih jedinica. Studentske bi udruge takoder mogle djelovati kao posrednici.
Preporuéuje se ustanovljavanje formalnije vertikale od studenta savjetnika (i studentskih udruga)
prema mentoru, kao i propagiranje uloge mentora, moida veé od prvoga tjedna nastave. Nadalje,
POUK se siaie s preporukom br. 4 iz Zakljuéka i podriava povezivanje mentora na dvopredmetnim
studijskim kombinacijamaoslanjajuc’i se na hodogram s temama. U vezi s toEkom 5 POUK preporuéuje
jedan sastanak p0 semestru na svakoj studijskoj kombinaciji te dva sastanka na jednopredmetnom
studiju (jedan na poéetku, a drugi na kraju semestra). Po potrebi se mogu odriavati i tematski
mentorski sastanci. §to se tiée toéaka koje se odnose na dokumente o mentorskom sustavu (obavijesti
na mreinoj stranici, obrasci, hodogram), POUK je zakljuéio da ée se oformiti radna skupina
(predsjednica POUK-a, predstavnik nastavnika, predstavnik studenata, Kristina Jurié) koja c’e revidirati
postojec’e dokumente.

AD. 3. Povjerenstvoje pod ovom toékom raspravljalo o strukturi pitanja iz nastavniéke ankete. Naéelno
su opc’i podatci u redu, ali se trebaju revidirati tvrdnje 0d 7 do 11. Primijec’eno je da anketom nisu
obuhvac’eni novi modeli nastave, da se neki parametri poput veliéine skupine te mjesta i vremena
izvodenja nastave ne mogu ocijeniti te da se neka pitanja trebaju preformulirati u tvrdnje. POUK

svakako predlaie preispitati nuinost ove ankete i njezinu eventualnu uvjetovanost.

AD. 4. Pod toékom o promidibi diplomskih studijskih programa naveden je primjer dobre prakse
Odsjeka za informacijskeznanosti u Eijoj se organizaciji izvode Ijetna i zimska §kola. Ciij bi svake ovakve
promidibe bio privlaéenje studenata koji odlaze nakon zavr§etka preddiplomskog studija, ovisno

naravno o interesu generacije. Neke ustrojbene jedinice aktivno razmiéljaju o novim sadriajima na
diplomskom studiju (izmedu ostaloga i kolegija koji se bave pisanjem EU—projekata, problemski kolegiji
itd.). Promocija diplomskih studiia trebala bi se odvijati i medu studentima na preddiplomskoj razini i

tako ih motivirati da ostanu.

AD. 5. Pod toékom Razno spomenutje novi program ,,E—poslovanje” koji je mnogim korisnicima vrlo
kompliciran, teiak, nepraktiéan i nerazumljiv, neprilagoden korisniku i nepregledan. Zakljuéeno je da
ée se dati preporuka Upravi da tvrtki koja osigurava ovu uslugu sugerira pojednostavljenje koriétenja.

Sjednica je zavr§iia u 13.50 h

Zapisnik sastavila:

izv. prof. dr. sc. Ivana Jozic’, predsjednica POUK-a

we
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